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خریداران پرسپولیس چه شرکت هایی هستند؟

خ ها در آستانه تغییرات مدیریتی سر

12 دی ماه 51 درصد از ســـهام باشـــگاه پرســـپولیس از طریـــق فرابورس 
واگذار می شـــود و به همین دلیل قرار اســـت متقاضیان خرید ســـهام 
این باشـــگاه درخواســـت های خریـــد خـــود را                              ارائه دهند تا با ســـنجش 
اهلیت خریداران و بررســـی شـــرایط مالی، این واگذاری صورت بگیرد. 
ح شـــده بود که شـــرکت شســـتا یکـــی از متقاضیان  پیـــش از این مطر
خرید ســـهام باشـــگاه پرســـپولیس اســـت که البته از آنجایـــی که این 
شـــرکت 50 درصد ســـهام ذوب آهن را                              در اختیار دارد، مشـــخص نیست 
کـــه چطـــور می تواند بـــرای خرید ســـهام پرســـپولیس اقـــدام کند. به 
گـــزارش فارس، یکـــی دیگـــر از شـــرکت هایی کـــه نامش بـــرای خرید 
ح شـــده، هلدینگ نفتی خلیج فارس اســـت  ســـهام پرســـپولیس مطر
کـــه البته پیـــش از ایـــن گفته می شـــد ایـــن هلدینگ خواهـــان خرید 
ســـهام اســـتقلال اســـت اما گویـــا مســـئولان ایـــن هلدینـــگ بی میل 
نیســـتند که برای خرید سهام پرسپولیس پیشقدم شـــوند. در این باره 
تصمیم گیری در ســـطح کلان این هلدینگ انجام خواهد شـــد که برای 
خرید ســـهام پرســـپولیس ورود کننـــد یا اینکـــه اقدام به خرید ســـهام 
اســـتقلال کنند. از طرف دیگر در روزهای اخیر شـــایعاتی مبنی بر ورود 
دو شـــرکت خودروســـازی ایران خودرو و ســـایپا بـــرای اقـــدام به خرید 
ح شـــده که مشـــخص نیست این  ســـهام پرســـپولیس و استقلال مطر
شـــایعات تا چه اندازه صحت دارد؛ چراکه هر دو شـــرکت خودروســـازی 
موردنظر باشگاه های ورزشـــی خود را                              دارند و مشخص نیست که شایعه 
اقدام برای خرید ســـهام پرســـپولیس و اســـتقلال واقعی اســـت یا نه و 
اینکه درصورت صحت داشـــتن آن، تکلیف باشـــگاه های پیکان و سایپا 
چه خواهد شـــد. هرچه که هســـت باید منتظر ماند و دید که شرکت ها 
و هلدینگ هایی که برای خرید سهام پرســـپولیس پا پیش می گذارند، 
چه اقداماتی را                              رقم خواهند زد و اینکه قرعه به نام چه شـــرکتی خواهد 
افتاد. نکته دیگری که درخصوص پرســـپولیس وجود دارد، این اســـت 
ح  که در چند وقـــت اخیر بحث تغییرات در باشـــگاه پرســـپولیس مطر
بـــود و اخباری دربـــاره تغییر در هیـــأت مدیره و پســـت مدیرعاملی این 
خ نداده اســـت  باشـــگاه بـــه گـــوش می رســـید که ایـــن اتفـــاق هنـــوز ر
امـــا شـــنیده ها حاکـــی از این اســـت که بـــه زودی پـــروژه تغییـــرات در 
پرســـپولیس کلید خواهد خورد. به احتمال زیاد بعد از مشخص شدن 
واگـــذاری 51 درصد از ســـهام باشـــگاه پرســـپولیس، تغییـــرات در بدنه 
هیأت مدیـــره ایـــن باشـــگاه آغـــاز خواهد شـــد و ســـپس هیـــأت مدیره 
جدیـــد، مدیرعامل جدید پرســـپولیس را معرفی خواهد کـــرد. به بیان 
دیگـــر به نظـــر می رســـد وزارت ورزش و جوانـــان منتظر اســـت تا بحث 
مالکیت بیش از 50 درصد ســـهام پرســـپولیس مشـــخص شـــود تا بعد 
از آن تغییـــرات در این باشـــگاه با نظر ســـهامدار جدید صـــورت بگیرد.

گپ

فوتسال زنان ایران در بین بهترین ها
ســـایت فوتســـال پلنـــت، دیـــروز نامزدهـــای بهترین 
دروازه بـــان ســـال ۲۰۲۲ را معرفی کرده که نـــام فرزانه 
توســـلی دروازه بـــان کشـــورمان هـــم در بیـــن نامزدها 
دیـــده می شـــود. در بخـــش بهتریـــن تیـــم زنـــان، 
 تیم ملی کشـــورمان نامزد کســـب عنـــوان بهترین تیم 

است.

دیدار قلعه نویی با مورینیو منتفی شد؟

اردوی نهایـــی تیـــم ملـــی فوتبـــال کشـــورمان بـــرای 
حضـــور در جـــام ملت هـــای آســـیا از ۱۲ دی در مرکـــز 
ملـــی فوتبـــال آغـــاز می شـــود. در ایـــن شـــرایط، این 
روزها ســـه لژیونـــر یعنی علی قلـــی زاده، محمد محبی 
و ســـعید عزت اللهـــی بـــا حضـــور در ســـاختمان پک 
تمرینـــات اختصاصـــی انجـــام می دهند و قرار اســـت 
بازیکنـــان لیـــگ برتری و ســـایر لژیونرها نیـــز در هفته 
آینـــده خـــود را بـــه کادر فنی معرفـــی کنند. بـــا توجه 
به قوانیـــن فیفا، تیم هـــای حاضر در جـــام ملت های 
آســـیا و آفریقا می توانند در ایام برگزاری این مسابقات 
لژیونرهای خـــود را دراختیار داشـــته باشـــند، اما قرار 
بـــود امیـــر قلعه نویی ســـرمربی تیـــم ملی با ســـفر به 
ایتالیـــا و پرتغال در گفت و گو با ژوزه مورینیو و ســـرجیو 
کونسیســـائو، ســـرمربیان تیم هـــای رم و پورتـــو با آنها 
درمـــورد زودتر اضافه شـــدن ســـردار آزمـــون و مهدی 
طارمـــی بـــه اردو رایزنی کنـــد، اما در فاصلـــه هفت روز 
تـــا آغـــاز اردوی تیم ملی هنـــوز ویـــزای قلعه نویی برای 
این دو کشـــور صادر نشـــده و به نظر می رسد باید این 

ســـفر را منتفی دانست.

محکومیت آلومینیوم با شکایت رحمتی
کمیتـــه وضعیت فدراســـیون فوتبـــال رأی خـــود را در 
خصـــوص پرونـــده شـــکایت ســـید مهـــدی رحمتی از 
باشـــگاه آلومینیـــوم اعلام کـــرد که براســـاس آن، این 
باشـــگاه اراکی، به پرداخت مبلـــغ ۱۰ میلیارد ریال بابت 
اصل خواســـته و مبلغ ۲۱8 میلیون ریـــال بابت هزینه 
دادرســـی در حق ســـرمربی ســـابق خود محکوم شد. 
همچنین کمیته وضعیت نســـبت بـــه دعوی خواهان 
به میـــزان ۲6 میلیـــارد ریـــال قـــرار رد صادر کـــرد. رأی 
صـــادره ظـــرف مـــدت 7 روز از تاریخ ابـــلاغ در کمیته 
استیناف فدراســـیون فوتبال قابل تجدیدنظرخواهی 

بود. خواهد 

مسی سلطان لایک در اینستاگرام شد

اینســـتاگرام در آســـتانه پایان ســـال ۲۰۲3 میلادی به 
معرفـــی پســـت هایی در یک ســـال گذشـــته پرداخت 
کـــه بیشـــترین لایک را به خـــود اختصـــاص دادند. در 
این آمـــار پســـت لیونل مســـی دارنده 8 تـــوپ طلای 
بهترین بازیکـــن دنیا بعد از قهرمانـــی در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر با »75 میلیون لایک« برترین پســـت ســـال 

گذشـــته اینســـتاگرام لقب گرفت.

اخبار فوتبال

در 30 سالگی در بهترین شرایط هستم

قدوس: دوست دارم باعث خوشحالی مردم ایران شوم
برای خودروها هم مالیات دادیم و هم حق گمرکی

عزت اللهی: امیدوارم در جام ملت ها تاریخ سازی کنیم
ــود از  ــس از تجربه صعـ ــدوس پـ ــامان قـ سـ
ــر انگلیس، در  ــیپ به لیگ برتـ چمپیونشـ
سومین فصل بازی در پریمیر لیگ شرایط 
بهتری نسبت به همیشه در برنتفورد تجربه 
ــته جایگاه ثابتی به دست  می کند و توانسـ
ــه اخیراً  ــن ملی پوش کـ ــاورد. این بازیکـ بیـ
ــلیک  ــاه انگلیس را هم با شـ ــزه گل مـ جایـ
تماشایی مقابل برنلی دریافت کرد، در مورد 
عملکردش و اینکه با 43 بازی در لیگ برتر، 
43 بازی در چمپیونشیپ، 9 بازی در جام 
اتحادیه و پنج بازی در جام حذفی انگلیس 
ــیده، به  به رکورد ۱۰۰ بازی برای برنتفورد رسـ
ــتاورد فوق العاده  ــا گفت: »این یک دسـ برنـ
ــه آن افتخار  ــیار بـ ــت که بسـ ــرای من اسـ بـ
ــتن  ــدوارم بتوانم ضمن داشـ می کنم. امیـ
ــوب در برنتفورد بازی های  یک عملکرد خـ
بیشتری را برای تیمم انجام داده و مثمرثمر 

واقع شوم.«
قدوس درباره اینکه زندگی متأهلی باعث 
ــده را  ــرفتش در فوتبال شـ موفقیت و پیشـ
ــت. اگرچه  تأیید کرد: »واقعاً همینطور اسـ
ــبت به قبل  ــئولیت بیشتری نسـ الان مسـ
ــل از یک بازی  ــا چیزی که قبـ ــا تنهـ دارم امـ
ــا فکر می کنم، عالی  یا حتی تمرین به آنهـ
بودن و کسب پیروزی، افتخارآفرینی برای 
خوشحالی خانواده و همسر عزیزم است. 
ــک آنها بزرگترین حامیان من در  بدون شـ

این مسیر مهم و سخت هستند.«
او درباره اینکه چقدر به دریافت پیشنهادات 
عالی از تیم های بزرگ امیدوار است، عنوان 
کرد: »هیچ چیز غیرممکن نیست. باتوجه 
به اینکه 3۰ سال دارم در بهترین فرم خودم 
ــال حاضر  ــم که در حـ ــتم، فکر می کنـ هسـ
بهترین فوتبالم را ارائه می دهم و تا جایی 
ــدن به اهداف و  که بتوانم برای نزدیک شـ

ــارزه ادامه خواهم  رؤیاهایم به تمرین و مبـ
داد. مابقی آن را به خدا می سپارم. امیدوارم 

که اتفاقات خوبی برایم رقم بخورد.«
قدوس درباره عملکردش در تیم ملی ایران 
ــان بزرگ  ــرد: »ما بازیکنـ چنین صحبت کـ
ــران داریم. می دانم  ــادی در تیم ملی ایـ زیـ
که خیلی ها دوست دارند درباره من بیشتر 
ــتش را بخواهید من خیلی  بدانند اما راسـ
ــتم. همیشه دوست  پسر خجالتی ای هسـ
ــم در تیم ملی باعث  ــا عملکرد خوبـ دارم بـ
خوشحالی هواداران فوتبال و تمامی مردم 
ــم؛ تا زمانی که آنها از سبک  عزیز ایران باشـ
بازی من خوشحال و راضی باشند، دوست 
ــته و برای آنها  دارم در تیم ملی حضور داشـ
بازی کنم. سبک و تاکتیک مربیگری امیر 
ــت دارم و بیش از  قلعه نویی را خیلی دوسـ
ــه به خودم نزدیک می دانم چرا که  همیشـ
احساس می کنم می توانم خودم را بیشتر از 
همیشه نشان بدهم. جدا از آن، اعتمادی 
ــتند، چیزی است  که امیرخان به من داشـ
ـــر آن را برایم  ــر می کنم مربیان دیگ که فکـ

انجام ندادند.«
او درباره اینکه فکر می کند تیم ملی بتواند 
قهرمان جام ملت ها شود، گفت: »این یک 
تورنمنت بسیار خوب با تعداد زیادی تیم و 
ــن هربار که  ــت. مـ بازیکنان درجه یک اسـ
ــه پیروزی در  ــازی را انجام می دهم، بـ یک بـ
ــن را هم باید  ــتم. البته ایـ آن امیدوار هسـ
ــه به در  ــران با توجـ ــه تیم ملی ایـ ــم کـ بگویـ
ــان باتجربه، درجه  ــتن بازیکنـ اختیار داشـ
یک و کادر فنی فوق العاده در هر بازی عالی 
کار می کند. به شخصه امید و اعتماد زیادی 
به موفقیت این تیم در جام ملت ها دارم. 
ــک همه ما یک چیز می خواهیم  بدون شـ
ــربلندی تیم ملی و از  و آن هم پیروزی و سـ

ــحالی مردم عزیز ایران  همه مهمتر خوشـ
است.«

ــت دارد روزی در  ــا دوسـ ــه آیـ ــاره اینکـ او دربـ
لیگ ایران به فوتبالش ادامه دهد، گفت: 
»تا به حال از تیم های لیگ ایران پیشنهاد 
جدی دریافت نکرده ام. هرچه در رسانه ها 
مطرح شده شایعه بوده است اما در مورد 
ــگ ایران باید بگویم  احتمال حضور در لیـ

که فعلاً قصدی برای انجام 
این کار ندارم. اصلاً هم 

نمی دانم که در آینده 
چه اتفاقی رخ خواهد 
داد چرا که هیچ چیز 
ــی  پیش بینـ ــل  قابـ

نیست.«

سعید عزت اللهی هافبک تیم ملی کشورمان و 
تیم وایله با پایان نیم فصل سوپرلیگ دانمارک، 
به ایران آمده و تمرینات خود را در ایران به صورت 
انفرادی انجام می دهـــد. او چند روز در تمرین 
ملوان حضور داشت و با شاگردان مهدی تارتار 
تمرین کرد و سپس با سفر به تهران، اکنون در 
کمپ تیم های ملی دیده می شود. عزت اللهی 
درباره وضعیت آینده اش در وایله به ورزش سه 
گفت: »همـــه چیز امکان پذیر 
است . باید با توجه به زمان 
و پیشـــنهاداتی که بیاید، 
تصمیم گیـــری کنـــم اما 
دانمـــارک کشـــور خوبی 
است و اینجا آرامش دارم 
و بیشتر چیزها روی روال 
خودش پیش می رود و 

این کمک می کنـــد که تمرکـــزت را روی ورزش 
بگذاری؛ شاید کمی به لحاظ آب و هوایی مشکل 

باشد اما من بعد از سه سال عادت کرده ام.«
عـــزت اللهی درباره اینکه ممکن اســـت در این 
زمســـتان منتقل شود، پاســـخ داد: »من تا آخر 
فصـــل قـــرارداد دارم و بعـــد آزاد می شـــوم، اگر 
پیشنهاد خوبی باشـــد همین زمستان، اما اگر 
نشد هم تابستان بازیکن آزاد می شوم و می توانم 
جابه جا شـــوم. الان همه فکر و ذکرم باشگاهم 

است و تیم ملی.«
او دربـــاره شـــانس قهرمانـــی تیم ملـــی در جام 
ملت هـــا نیز ایـــن صحبت هـــا را مطـــرح کرد: 
»خداراشکر؛ کادرفنی تیم ملی تمام تلاش خود 
را می کند و پیگیر وضعیت بازیکنان هستند. الان 
هم هر روز کادرفنی به همراه آقای قلعه نویی در 
پک حضور دارند و مطمئن باشید چنین تیمی 
نتیجه خواهد گرفت. امیدوارم یک اتفاق خوب 
را رقم بزنیم که دل یک ملت شاد شود و این دوره 
تاریخ ســـازی کنیم .ما باید بـــازی به بازی پیش 
برویـــم. برای ما که هر بازی حکم فینال را دارد و 
نباید هیچ تیمی را دست کم بگیریم. اگر هر بازی 
را ببریم، می توانیم به هدف آن مهم فکر کنیم.«

ایـــن بازیکن اهل بندر انزلی درباره حضورش در 
تمرین ملوان گفت: »ملوان، تیم شـــهرم است 
و امســـال هم خوب ظاهر شده است و من هم 
سعی کردم به لحاظ روانی کنار بچه ها باشم. در 
هفته ای که من رســـیدم، یک بازی با شمس آذر 
داشـــتند که باختند و بعد از آن باخت کمی به 
لحاظ روحی-روانی به هم ریخته بودند. خدا را 
شکر با هماهنگی هایی که با آقای تارتار داشتیم، 
یک هفتـــه کنارشـــان تمرین کـــردم و به نظرم 
امسال تیم خوب و منسجمی دارند و امیدوارم 
بتوانند به روندشان ادامه بدهند. من بچه آنجا 
هستم و دوست دارم که تیم شهرم نتیجه بگیرد 

و این باعث افتخار من است.«

عزت اللهـــی درباره موضوع پـــاداش تیم ملی و 
حواله خـــودرو چنین نظـــر داد: »ایـــن قضیه از 
اول بین اذهان عمومی اشـــتباه جـــا افتاد. این 
پاداش ها برای جام جهانـــی نبود و برای صعود 
به جام جهانـــی بود و در آن برهه دولت باتوجه 
به محدودیت هایی که داشـــت، خواست برای 
قدردانـــى از بازیکنـــان و کادرفنی ایـــن امکان را 
به وجود بیاورد که بچه هـــا بتوانند از این طریق 
پاداشـــی دریافت کنند اما یک ســـری رسانه ها 
شـــیطنت کردند و دیدگاه مردم را نسبت به این 
موضوع بد شـــکل دادند. همـــه نامه ها موجود 
اســـت که مـــا برای ایـــن خودروها هـــم مالیات 
دادیـــم و هم پول گمرکی. این طـــور نبود که ما 
یک چیزی را مجانی وارد کنیم و از موقعیت مان 
سوءاســـتفاده  کنیم. فکر می کنم بهتر بود یک 
مرجعی این موضوع را برای مردم روشـــن کند، 
چون الان هم اکثر کســـانی که من را می بینند، 
داســـتان را نمی دانند. من نمی خواهم موضوع 
خیلی بولد شـــود اما دوست داشتم فقط برای 
مـــردم شفاف ســـازی کنم تـــا حداقل آنهـــا آگاه 

باشند.«
او درباره اعتراض ســـایر رشـــته ها به این پاداش 
عنوان کرد: »همه رشـــته های ورزشی حق شان 
اســـت که از آنها در خور شأن و شخصیت شان 
قدردانی شود اما مقوله فوتبال متفاوت است. 
همین تیم ملی در ســـال های گذشته چندین 
میلیون دلار برای فدراسیون درآمدزایی کرده و 
این چیزی است که در سایر فدراسیون ها وجود 
ندارد. بعضی ها شیطنت کردند اما ما متانت به 
خرج دادیم و سکوت کردیم و در این آتش هیزم 
نینداختیم. اما ما هم خانواده و شخصیت داریم 
و نمی شود که هر روز مورد عنایت دوستان قرار 
بگیریـــم و هـــر روز در مورد مـــا حرف های غلط 
بزنند. ما هم ایرانی هســـتیم و برای اعتلای نام 

ایران تلاش می کنیم.«

گئورگـــی گولســـیانی مدافـــع گرجســـتانی 
پرســـپولیس بـــا دو گلـــی کـــه در بـــازی بـــا 
شـــمس آذر بـــه ثمر رســـاند، توانســـت هم 
تیمش را به پیروزی برساند و هم در آستانه 
کســـب یک رکورد ویـــژه قرار بگیـــرد. او که 
در بـــازی با الدحیل قطر با از دســـت دادن 
پنالتـــی مورد غضب هـــواداران تیمش قرار 
گرفتـــه بود، با دبل در ایـــن دیدار به آمار 

۱4 گل زده بـــرای ایـــن تیـــم دســـت یافت تا 
در رده دوم بهتریـــن گلزنان خارجی تاریخ 
پرسپولیس و در کنار گادوین منشا مهاجم 
نیجریه ای و سابق این تیم قرار بگیرد. منشا 
این تعداد گل را در 6۲ بازی برای قرمزها زد و 
گولسیانی در 5۰ بازی موفق به این کار شده 
اســـت. برترین گلزن خارجی پرسپولیس 
آلـــن ویتل بریتانیایی اســـت کـــه به عنوان 
یک مهاجم در دهه 5۰ شمســـی، ۱6 گل در 
36 بازی برای پرسپولیس به ثمر رسانده و 
حالا گولســـیانی تنها دو گل با ویتل فاصله 
دارد و باید دید خواهد توانســـت این رکورد 
قدیمـــی را پـــس از مدت ها بشـــکند یا نه. 
گولســـیانی که یک گل با ضربه سر زد و یک 
گل هم از روی نقطه پنالتی به ثمر رســـاند، 
درباره اینکه او پنالتی زن اول پرســـپولیس 
اســـت یا محمـــد حســـین کنعانـــی زادگان 
نیز گفت: »حســـین هم پنالتـــی زن قهاری 
اســـت. برای من از لحـــاظ روانی پس از آن 
پنالتی که مقابل الدحیل خراب کردم، زدن 

پنالتی ســـخت بود اما به نظرم شخصیتم 
طوری اســـت که دوباره پشت ضربه پنالتی 
قـــرار بگیـــرم و گل بزنـــم. ما پرســـپولیس 
هســـتیم و باید موفقیت های سال قبل را 
تکرار کنیم، پرسپولیس در سال های اخیر 
نتایـــج خوبی گرفته و ایـــن نتایج را به طور 
حتم ادامه خواهد داد.« او که چندی پیش 
درباره مطالبات خود به باشگاه پرسپولیس 
نوتیـــس )هشـــدار( داده بـــود، در ایـــن باره 
چنین توضیح داد: »یک ســـری مشـــکلات 
مالی وجود داشـــت. یک ســـری نامه نگاری 
وجود داشت ولی خوشبختانه پرسپولیس 
تمـــام بدهی های مرا پرداخت کـــرد. از آنها 

تشکر می کنم که احترام گذاشتند.«
گولســـیانی درباره مذاکره سپاهان با او هم 
اعلام کرد: »اینکه باشـــگاه ســـپاهان با من 

مذاکره کرده است، حقیقت ندارد.«
مدافـــع پرســـپولیس دربـــاره مصدومیت 
مرتضـــی پورعلـــی گنجـــی که باعث شـــده 
است از ترکیب پرسپولیس دور باشد نیز 
یادآور شـــد: »پور علی گنجی مدافع بسیار 
خوب و بزرگی است. البته او قبل از اینکه 
بازیکن خوبی باشد انسان بسیار شریفی 
اســـت که متأســـفانه به دلیل مصدومیت 
نمی توانـــد در کنار ما باشـــد و امیدوارم که 
هـــر چه زودتـــر برگردد. فرشـــاد فرجی هم 
مقابل شمس آذر نمایش بسیار خوبی را 

به اجرا گذاشت.«

مدافع گرجستانی در دو قدمی آلن ویتل

گولسیانی: ما پرسپولیس 
هستیم و باید موفق باشیم

فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( در رده بندی باشگاه ها برای 
10 باشگاه  2025 به معرفی  مسابقات جام باشگاه های جهان 
برتر آسیا پرداخت و پرسپولیس با ایستادن در رده دهم جزو 10 
تیم برتر قاره آسیا قرار گرفت. الهلال عربستان، چونبوک موتورز 

کره، اولسان هیوندای کره، کاوازکی ژاپن، پوهانگ استیلرز کره، 
الدحیل قطر، اوراواردز ژاپن، النصر عربستان و پاتوم یونایتد 
تایلند در رده های اول تا نهم این فهرست و بالاتر از پرسپولیس 

ایران قرار دارند.

پرسپولیس جزو 10 تیم برتر آسیا

برش

برای من 
از لحاظ 

روانی پس 
از آن پنالتی 

که مقابل 
الدحیل 

خراب کردم، 
زدن پنالتی 
سخت بود 

اما به نظرم 
شخصیتم 

طوری است 
که دوباره 

پشت ضربه 
پنالتی قرار 

بگیرم و گل 
بزنم

هفته چهاردهم لیـــگ برتر، دیروز با 
برگزاری دو دیدار به پایان رســـید. در 
یکی از ایـــن بازی ها، ملوان و تراکتور 
از ســـاعت ۱5 در ورزشـــگاه سیروس 
قایقـــران انزلی به مصـــاف هم رفتند 
که این دیدار بدون گل مســـاوی شد 
تـــا تراکتـــور که بـــدون پاکـــو خمس 
ســـرمربی اش بـــه زمین رفتـــه بود، 
اولیـــن تســـاوی اش را کســـب کند و 
با ۲5 امتیاز و گل زده بیشـــتر نسبت 
بـــه پرســـپولیس بـــار دیگر بـــه رتبه 
ســـوم جدول صعود کند. شاگردان 
مهدی تارتـــار نیز بـــا چهارمین بازی 
خانگی بدون برد خـــود ۲3 امتیازی 
شـــده و به رده ششم سقوط کردند. 
در بازی همزمـــان هم، صنعت نفت 
در ورزشـــگاه تختی آبادان ۱-۰ مغلوب 
ذوب آهـــن شـــد. در ایـــن دیـــدار، 
محمـــد جـــواد محمـــدی)۲7( برای 
اصفهانی هـــا گلزنی کرد. شـــاگردان 
محمـــد ربیعی بـــا این پیـــروزی پس 
از ســـه تســـاوی به بـــرد رســـیدند تا 
بـــا ۲4 امتیـــاز بـــه رده پنجـــم صعود 
کنند اما شـــاگردان عبدالله ویســـی 
کـــه از ابتـــدای فصـــل در بازی هـــای 

خانگـــی بـــه پیـــروزی نرســـیده اند، 
برای ســـومین دیدار متوالی در خانه 
شکســـت خوردند تـــا بـــا ۱۱ امتیاز و 
تفاضل گل کمتر از هـــوادار و پیکان 

در رده چهاردهم باقـــی بمانند.

هفته چهاردهم لیگ برتر به پایان رسید

اولین تساوی تراکتور و برد ذوب آهن
معارفه آلکاراس و جدایی عمران زاده

مس رفسنجان را به تمرین راه ندادند!

مراســـم معارفـــه لـــوکاس آلـــکاراس 
سرمربی اســـپانیایی نســـاجی، دیروز 
در تمریـــن ایـــن تیـــم انجـــام شـــد. 
همچنین بعد از جدایی ســـید مهدی 
رحمتی از نساجی، حنیف عمران زاده 
دیگـــر مربـــی این تیـــم هـــم از جمع 
قائمشـــهری ها جدا شـــد. ایـــن مربی 
در بـــازی بـــا هـــوادار روی نیمکت تیم 
نســـاجی حضور پیـــدا کرد ولـــی دیروز 
بعـــد از حضـــور آلـــکاراس بـــه عنوان 
ســـرمربی جدیـــد نســـاجی در تمرین 
از جمع سرخپوشـــان مازنـــدران جدا 

شـــد. نســـاجی در دیدار آینده خود در 
ورزشـــگاه آزادی به مصاف پرسپولیس 

مــی رود.

مـــس رفســـنجان در هفتـــه چهاردهم 
لیگ برتر به مصاف استقلال خوزستان 
رفـــت و با نتیجـــه ۲-۱ شکســـت خورد تا 
مدیریت باشـــگاه، بازیکنان و کادر فنی 
را با کســـر ۱۰ درصد قرارداد جریمه کند. 
امـــا اتفاقی کـــه پـــس از آن رخ داد، این 
بود که شـــاگردان ســـاکت الهامی دیروز 
نتوانســـتند در محل تمرین تیم حاضر 
شـــوند و برنامه هـــای آماده ســـازی برای 
بازی هفتـــه پانزدهم را پیگیـــری کنند. 
به گـــزارش فارس، بدهی باشـــگاه مس 

رفســـنجان بـــه دانشـــکده تربیت بدنی 
باعـــث شـــده مســـئولان این ورزشـــگاه 
از ورود بازیکنـــان و مربیـــان ایـــن تیـــم 
جلوگیری کنند. گفته می شـــود باشگاه 
مـــس از ابتـــدای فصل هیـــچ پرداختی 
بـــرای اجاره این زمین کـــه محل تمرین 
این تیم در تهران اســـت نداشته و حالا 
بازیکنـــان و مربیـــان با چالشـــی جدید 
روبـــه رو هســـتند. مس دوشـــنبه ۱۱ دی 
و در هفتـــه پانزدهم لیگ برتـــر میزبان 

پرســـپولیس است.


